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Plats   Torparummet i Tranemo 

Tid   08:30 – 11:00  

 

Närvarande Beslutande  

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf.    

 

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommunchef 

  Nina Jonsson, kommunikatör 

  Patrik Westerlund, sektionschef 

  Tanja Mladenovic, upphandlare 

  Mikael Skattberg, fastighetschef 

  Robin Uhlman, samhällsplanerare 

  Manda Schillerås, verksamhetschef 

  Kajsa Montan, kanslichef 

 

Paragrafer  § 51-§ 64 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M), §§51–58, §§60–64, Lennart Haglund (C) §59 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) §§51–58, §§60–64, Niklas Gardewik (M) §59 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M), §§51–58, §§60–64, Lennart Haglund (C) §59 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2023-05-04 

Anslaget under tiden 2023-05-09—2023-05-31 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 51 Upphandling av Elenergi UPH/2023:27 

Allmänna utskottets beslut 

• Tilldela upphandling avseende Elenergi till Elkraft Sverige AB (org.nr. 556559–9668) 

• Uppdra till sektionschef för Samhällssektionen att teckna avtal efter att avtalsspärren 

har löpt ut 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Colligio AB har genomfört en upphandling av Elenergi för Tranemo kommuns räkning. Två 

(2) leverantörer har inkommit med anbud i upphandlingen och efter utvärdering har det 

ekonomiskt mest fördelaktiga anbud till samtliga prismodeller bedömts lämnats av Elkraft 

Sverige AB som därför ska tilldelas kontraktet. 

Ärendet 

Colligio AB har genomfört en upphandling omfattande leverans av förnybar elkraft till 

nitton (19) stycken upphandlande myndigheter, däribland Tranemo kommun.  

Inbjudan att lämna anbud med tillhörande förfrågningsunderlag annonserades i EU:s 

databas TED och den nationella databasen hos Visma TendSign 2023-02-24. Anbud skulle 

vara inlämnat elektroniskt via Visma TendSign senast 2023-03-28. Utvärdering av anbud har 

skett av Colligios upphandlingskonsulter, Tony Hansson och Elsa Lejonstig. 

Följande prismodeller har använts i upphandlingen: Fast pris 1–4 år, Rörligt pris, Portfölj 

”inköpstrappa”. Prismodellen finns närmare beskriven i bilagan Beslutsunderlag Colligio 

AB.  

Barnkonventionen  

Beslutet har ingen negativ påverkan ur ett barnrättsperspektiv.  

Ekonomisk påverkan 

Elpriset går ständigt upp och ned. Elprisets svängningar styrs av flertalet faktorer som 

påverkar aktuella läget på elmarknaden. För att kunna göra en handfast bedömning av 

framtida elpriser så bör de faktorer som till exempel vattentillgång, valutakurser, pris på 

andra energislag och konjunktur vara kända, vilket naturligtvis inte är möjligt.  
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Antagen leverantör har det ekonomiskt mest fördelaktiga anbud till samtliga prismodeller. 

Val av prismodell kommer därför att göras i nära samråd med leverantör för att diskutera 

vilken strategi som passar Tranemo kommun bäst, också i enlighet med rekommendation av 

Colligio AB. 

Jämställdhetsperspektiv 

Beslutet har ingen negativ påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-20 

Beslutsunderlag Colligio AB 

Föredragning och debatt 

Fastighetschef Mikael Skattberg och upphandlare Tanja Mladenovic föredrar ärendet och 

svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Samhällssektionen 

Slutinstans 

Allmänna utskottet 

Status  

Avslutat 
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§ 52 Remiss - Årlig avstämning av trafikförsörjningsprogrammet 2022 

KS/2023:183 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Godkänner remissvar för årlig avstämning av trafikförsörjningsprogram 2022 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Västra Götalandsregionen (VGR) har tagit fram Trafikförsörjningsprogram 2021–2025. 

Trafikförsörjningsprogrammet är det övergripande styrdokument för utvecklingen av 

kollektivtrafiken i regionen.  

Remissvaret från förvaltningen på Tranemo kommun, bilaga: ”remissvar årlig avstämning 

trafikförsörjningsprogrammet 2022” skickas till Boråsregionen för sammanställning till 

gemensamt svar till VGR. Svaren syftar till att ge VGR underlag för prioriteringar av 

kommande uppdrag. 

Ärendet 

Trafikförsörjningsprogrammet är det övergripande styrdokument för utvecklingen av 

kollektivtrafiken i regionen, det sträcker sig över åren 2021–2025 och är framtaget av Västra 

Götalandsregionen (VGR). Årligen görs det en avstämning för uppföljning av målen och 

frågeställningar kopplade till dessa. 

Uppföljningsrapporten redovisas i två delar. Den första delen redovisar måluppfyllelsen för 

2022 för de fyra målen; Hållbara resor, God geografisk tillgänglighet, Enkel, trygg och 

inkluderande & Låg miljöpåverkan. Den andra delen redogör för hur målen ska nås framåt 

genom de beslutade strategierna och de fyra fokusområdena. 

Årets uppföljning visar på god återhämtning efter pandemin, med ett ökat resandetal och 

ökad marknadsandel.  Samtidigt har mängden koldioxid som släpps ut från kollektivtrafiken 

minskat. 

Remissvaret skickas till Boråsregionen senast den 31 juli för sammanställning av gemensamt 

svar. Svaren syftar till att ge VGR underlag för prioriteringar av kommande uppdrag. 

VGR önskar svar på följande frågor kopplade till rapporten: 

• Reflektioner kring måluppfyllelsen för 2022? 

• Hur kan vi hjälpas åt att fortsätta återta och öka det hållbara resandet? 
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• Programmet innehåller fyra fokusområden som kräver samverkan för att nå 

framgång. Är det något av områdena som ni särskilt ser att vi tillsammans kan arbeta 

med utifrån våra respektive roller? Exemplifiera gärna. 

• Övriga synpunkter/kommentarer? 

 

Förvaltningen föreslår att bilagan ”remissvar årlig avstämning trafikförsörjningsprogram 2022” 

godkänns.  

Barnkonventionen  

Ärendet berör kollektivtrafik, vilket påverkar barns tillgänglighet och rörelsefrihet. 

Remissvaret lyfter frågan om ökad trygghet i kollektivtrafiken, vilket förbättrar 

möjligheterna för barn att kunna och vilja resa kollektivt. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Remissvaret lyfter frågan om den ojämna könsfördelningen som nyttjar kollektivtrafik och 

ber om svar från VGR gällande vad som görs för att öka resandet hos män. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-12 

Remissvar årlig avstämning trafikförsörjningsprogrammet 2022 

Bilaga 2 Uppföljning trafikförsörjningsprogrammet 2 33314366_1_0 

AU § 48 inkomna remisser 

Föredragning och debatt 

Samhällsplanerare Robin Uhlman föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällsutvecklingen 

Boråsregionen info@borasregionen.se 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Remissvar årlig avstämning trafikförsörjningsprogrammet 2022 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 53 Lokala hälsoskyddsföreskrifter - Lokala föreskrifter för att skydda 

människors hälsa och miljön KS/2021:559 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar lokala hälsoföreskrifter 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Med stöd av 9 kap. 7 - 8 §§ och 11–13 §§ miljöbalken (1998:808) samt 13, 17, 39 - 40 och 42-44 

§§ förordningen (1998:899) om miljöfarlig verksamhet och hälsoskydd meddelar 

kommunfullmäktige följande lokala föreskrifter för att skydda människors hälsa och miljön.  

Ärendet 

Bygg- och miljöavdelningen har under 2022–2023 arbetat med att se över de lokala 

hälsoskyddsföreskrifterna i Tranemo kommun. De äldre hälsoskyddsföreskrifterna 

reviderades senast 2015 och är i behov av uppdatering. Föreskrifterna från 2015 är inte 

tillgänglighetsanpassade och innehållet behöver uppdateras. 

Det nya förslaget på hälsoskyddsföreskrifter är skapade för att vara tillgänglighetsanpassade 

och mer lättförståeliga. De är även mindre inskränkande på individens frihet i frågor där 

risken för miljö och hälsa bedöms som låg men högre krav ställs där det bedöms finnas 

större risker. 

Skillnader i innehåll: 

1. Det krävs nu anmälan för att inrätta förmultningstoalett och torrtoalett med 

latrinkompostering. 

2. Kommunen kräver inte längre tillstånd för BDT anläggningar i utvalda områden. Det 

krävs fortfarande en anmälan enligt 13 § andra stycket FMH. 

3. Tydligare anvisningar rörande tomgångskörning och när undantag gäller. 

4. Privatpersoner får även ha upp till 5 vaktlar, tidigare endast höns.  

5. Paragrafen rörande eldning av trädgårdsavfall är borttagen. Om olägenheter uppstår på 

grund av eldning regleras detta ändå av miljöbalken. Räddningstjänstens brandföreskrifter 

gäller oavsett om det regleras i hälsoskyddsföreskrifterna. 
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6. En omformulering i paragrafen rörande småskalig eldning för att göra det lättare att 

förstå. I praktiken ingen skillnad förutom att endast miljögodkända pannor får installeras 

vid nyinstallation. 

7. En paragraf rörande spridning av gödsel i anslutning till detaljplanelagt område.  

Bygg- och miljönämnden i Gislaved och Tranemo kommuner har beslutat (2023-03-30) att 

föreslå Kommunfullmäktige att anta reviderade lokala hälsoföreskrifter.  

Barnkonventionen  

Syftet med föreskrifterna är att skydda människors och barns hälsa, därmed ska 

hälsoföreskrifterna påverka våra barn på ett positivt sätt. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan.  

 

Jämställdhetsperspektiv 

Ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv då hänsyn tas till alla människor vid 

framtagandet av dessa hälsoföreskrifter.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-18 

Äldre lokala hälsoföreskrifter antagna 2015 

Protokoll 20230330 BmGT §36 BMGT 2023 22 

Nämndbeslut Förslag till Lokala hälsoskyddsföreskrifter Tranemo kommun BMGT 2023 22  

Föredragning och debatt 

Verksamhetschef Manda Schillerås föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Bygg- och miljö Gislaved  

Författningssamlingen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 54 Hantering av fastigheten Gudarp 4:53, Rosa huset, Brogatan 7 a-c i 

Tranemo KS/2022:510 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Godkänner försäljning av byggnaderna, bostadshus och garage/förråd,  

på fastighet Gudarp 4:53, Brogatan 7 a-c i Tranemo 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Frågan om vad som ska ske med Gudarp 4:53 Brogatan 7 a-c i Tranemo, det så kallade Rosa 

huset, har varit aktuell i några år. 

Allmänna utskottet återremitterade ett ärende för vidare handläggning 2020-05-14 § 78 som 

då gällde att sälja berörd fastighet till Tranemo Bostäder AB (KS/2020:250). 

I samband med beslut om budget 2021 gav kommunfullmäktige, 2020-11-23 § 129, 

förvaltningen i uppdrag att ta fram en inventeringslista på kommunens fastigheter med syfte 

att kartlägga och föreslå vilka fastigheter som kommunen kan avyttra. Inventeringslistan 

presenterades för kommunfullmäktige 2022-02-07 (KS/2020:620) 

 

Kommunfullmäktige avslog 2022-10-31 § 144 ett medborgarförslag om att bevara/behålla det 

aktuella huset (KS 2021:443). 

Efter dialog med ledande politik föreslår förvaltningen i första hand att byggnaderna, 

bostadshus och garage/förråd, på fastighet Gudarp 4:53 i Tranemo säljs, i andra hand att de 

rivs.  

Bostadshuset inrymmer 3 lägenheter var av 1 är uthyrd i dagsläget och den är uthyrd med 

rivningskontrakt. 

Förvaltningen har undersökt det aktuella husets skick och undersökningen visar att huset är 

i dåligt skick. Vi har diskuterat olika möjligheter för verksamhet inom kommunkoncernen 

och inte funnit något användningsområde för huset. Förvaltningen har inte någon 

verksamhet i det aktuella huset och finner inte heller att huset passar för någon kommunal 

verksamhet.  

Skicket på bostadshuset är dåligt. Husets infrastruktur är dåligt, vatten, avlopp, el, fönster, 

tak och fasad behöver bytas. Det är sprickor och sättningar i grunden. Huset skulle idag 

troligtvis inte klara en besiktning. 
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Huset är placerat intill medborgarhuset, Tranemo gymnasieskola och alldeles på vägkanten 

mot Brogatan. Att få en privat fastighetsägare där skulle kunna försvåra vid behov av 

förändringar, utbyggnader eller nybyggnationer vid Medborgarplatsen, Medborgarhuset, 

Tranemo gymnasieskola och riksväg 156. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen direkt påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Alternativ försäljning 

Fastigheten är idag inte värderad. Det är väldigt svårt att uppskatta ett försäljningsvärde på 

grund av husets skick och läge. Mäklararvode tillkommer vid en försäljning. Vid en 

försäljning bör fastigheten säljas med en friskrivningsklausul. 

Alternativ rivning 

De kostnader som uppstår i samband med rivningen är främst kostnaderna för rivningslov, 

rivningen och efterföljande återställning av mark. Dessa kostnader behöver beaktas i 

budgetprocessen. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Förslaget har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-13 

Tidigare framtagen inventeringslista över kommunens fastigheter inklusive förvaltningens 

förslag på vilka som skulle kunna avyttras 2021-11-01, (KS/2020:620) 

Kommunfullmäktige 2022-20-31 § 144 (KS/2021:443 Medborgarförslag om att bevara äldre 

hus i kommunen)  

Allmänna utskottet 2020-05-14 § 78 (Ks 2020:250 Försäljning av befintliga kommunala 

fastigheter med tillhörande byggnader) 

Föredragning och debatt 

Sektionschef Patrik Westerlund och fastighetschef Mikael Skattberg föredrar ärendet och 

svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  
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Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 55 Svar på uppdrag - Förvaltningen får i uppdrag att ta fram 

beslutsunderlag för nedläggning av lekplatser och att ärendet ska 

behandlas i den politiska ärendegången KS/2023:127 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Förvaltningen får i uppdrag att ta fram en plan över lekplatser och beakta 

tillgängligheten för boende i respektive orter.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Tranemo kommun har idag cirka 50 lekplatser runt om i kommunen. Dessa är kostsamma att 

drifta och underhålla. För att nå en budget i balans föreslår förvaltningen att vi minskar 

antalet lekplatser. 

Ärendet 

Tranemo kommun erbjuder idag över 50 lekplatser med varierande lekutrustning. Dessa 

lekplatser är kostsamma att underhålla och kräver investeringar för att klara besiktning och 

upprätthålla en säker standrad. 

Förvaltningen är i behov av att se över kostnader för att nå en budget i balans och har sett 

över möjligheten att avveckla några av lekplatserna. De kriterier förvaltningen har utgått 

från är: 

• Behov av investeringar de kommande fem åren 

• Hur mycket lekplatserna nyttjas 

• Närhet till alternativa lekytor 

Med bakgrund av detta föreslår förvaltningen att avveckla följande lekplatser: Guldringens 

lekplats i Tranemo, Hestra Lekplats i Tranemo, Ölsremma Lekplats i Ölsremma, Villagatans 

Lekplats i Grimsås, Skogsvägens Lekplats i Dalstorp, Björkvägens lekplats i Ljungsarp, 

Kyndelvägens lekplats i Länghem samt Sommarvägens lekplats i Limmared. 

Barnkonventionen  

En meningsfull och aktiv fritid gynnar barns välmående. Då tillgången på lekplatser och 

övriga lekytor fortsatt är god i kommunen har nedläggning av de åtta föreslagna 

lekplatserna en mycket liten betydelse ut ett barnrättsperspektiv.  
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Ekonomisk påverkan 

Att avveckla de föreslagna lekplatserna skulle kosta cirka 200 tkr, som hanteras inom 

rambudgeten. Besparingen beräknas bli 1,65 mnkr under en femårsperiod och fördelar sig 

enligt följande: 

• Guldringens lekplats 150 tkr (byte av fallskyddsunderlag, målning och byte av 

lekredskap) 

• Hestra Lekplats 30 tkr (byte av fallskyddsunderlag, målning och byte av gunga) 

• Ölsremma Lekplats 650 tkr (byte av fallskyddsunderlag, renovering klätterställning 

och byte av lekutrustning) 

• Villagatans Lekplats 100 tkr (byte av fallskyddsunderlag och målning av redskap) 

• Skogsvägens Lekplats 50 tkr (byte av fallskyddsunderlag) 

• Björkvägens lekplats 70 tkr (byte av fallskyddsunderlag samt målning av utrustning) 

• Kyndelvägens lekplats 400 tkr (byte av fallskyddsunderlag, gungor, klätterställning 

och fjäderlek) 

• Sommarvägens lekplats 200 tkr (byte av fallskyddsunderlag och gungställning samt 

målning) 

• Driftkostnad 5år 100 tkr 

Den sammanlagda besparingen inklusive kostnad för att avveckla lekplatserna beräknas 

således bli 1,65 mnkr. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Förslaget har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §74, 2023-04-13 

AU §40, 2023-03-23 

Tjänsteskrivelse om avveckling av lekplatser 

KS §29 2023-02-23 Uppdrag till förvaltningen 

Föredragning och debatt 

Sektionschef Patrik Westerlund och fastighetschef Mikael Skattberg föredrar ärendet och 

svarar på frågor. 
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Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ge förvaltningen i uppdrag att ta fram 

en plan över alla lekplatser och beakta tillgängligheten för boende på respektive orter. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar kommunstyrelsen på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 56 Investering i solceller KS/2023:137 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Investeringsbudgeten 2023 utökas med 3 mnkr för investering i solceller på 

kommunala fastigheter.  

• Investeringar i solceller kommande år hanteras i budgetarbetet 2024–2028. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Kommunens elavtal är bundet till och med 2023, därefter kommer kostnaden för el bli 

avsevärt mycket högre. För att minska mängden inköpt energi kommande år behöver flera 

åtgärder göras.  

Med de beräknade elpriserna för kommande år är återbetalningstiden för investeringar i 

solceller kort, i vissa fall kan investeringen ge ett positivt ekonomiskt resultat redan år 1.  

Det finns möjlighet att installera solceller på flera av kommunens fastigheter, i första hand 

bör detta ske på byggnader där taken relativt nyligen lagts om. Garantin på solceller är 25-30 

år, livslängden bedöms vara ännu längre. Återstående beräknad livslängd på 

takbeläggningen behöver därför vara minst 25 år. För 2023 bedöms att investeringar för ca 3 

mnkr kan göras, för kommande år hanteras investeringen i ordinarie budgetarbete. 

I första hand planeras installation att ske på fastigheter med hög förbrukning, till exempel 

skolor, vård- och omsorgsboenden samt sim- och idrottshall. Installerad effekt anpassas efter 

fastighetens egen förbrukning.  

Tillverkning av solceller orsakar vissa utsläpp av CO2, mindre än vattenkraft och kärnkraft 

men mer än vindkraft. Den största fördelen är att solcellerna producerar el från förnybar 

energi, men elproduktionen har också fördelen av att vara tyst och därmed inte störa 

omgivningen. Dessutom sker elproduktion och elanvändning nära varandra vilket minskar 

överföringsförluster i elnäten. I de fall solcellerna placeras på hustak tar produktionen inte 

heller någon mark i anspråk. 

Barnkonventionen  

Ärendet har inga konsekvenser ur ett barnrättsperspektiv. 
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Ekonomisk påverkan 

Med dagens höga energipriser och långa beräknade livstider för solceller är 

återbetalningstiden för investeringar i solceller kort.  

Investeringsutfallet de senaste åren har varit lägre än budget till följd av att investeringar 

inte genomförts i planerad takt. Samtidigt har resultateten för kommunen varit högre än 

budget. Detta har inneburit att kommunen med överskotteten samt lägre investeringstakt 

både undvikit att låna mer och kunnat amortera av delar av sin låneskuld samt sätta av 

medel till framtida pensionsutbetalningar. Detta har stärkts kommunens ekonomi.  

Per den 20 april 2023 har kommunen 260 mnkr i lån, vilket är 85 mnkr lägre än låneskulden 

per årsskiftet 2022/2023 (345 mnkr), planerat för ytterligare amortering under året om 10 

mnkr samt att 2023 totalt satt av 44 mnkr till framtida pensionsutbetalningar (skulle inte 

pensionsavsättning ha gjorts skulle kommunen i praktiken kunnat finansiera investeringar 

med motsvarande summor utan att låna). Detta har möjliggjorts i och med det starka 

resultatet och däri positiva kassaflödet från 2022 samt avsättningar i nu gällande budget. 

Omfördelning av budgetmedel från befintliga investeringar bör inte ske, då dessa medel 

behövs till kommande år. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har inga konsekvenser ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-03-16 

Föredragning och debatt 

Sektionschef Patrik Westerlund och fastighetschef Mikael Skattberg föredrar ärendet och 

svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 57 Årsrapport fjärrvärme 2022 KS/2023:211 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar. 

• Godkänner upprättade årsrapporter gällande fjärrvärme 2022 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Enligt fjärrvärmelagen (2008:263) ska fjärrvärmeföretag inom sju månader från 

räkenskapsårets utgång redovisa årsrapporter till Energimarknadsinpektionen. Syftet med 

rapporteringen är att motverka en oskälig prissättning samt öka förtroendet hos kunderna. 

Förvaltningen har upprättat rapporter vilka ska godkännas av kommunfullmäktige innan de 

senast 31:e juli skickas till Energimarknadsinpektionen. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan enligt barnkonventionen. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-18 

Årsrapport 2022 

Rapport om drift- och affärsförhållanden 2022 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 58 Årsredovisning 2022, Tolkförmedling Väst (TFV) KS/2023:193 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner årsredovisning 2022 för Tolkförmedling Väst. 

• Beviljar ansvarsfrihet för styrelsen och dess ledamöter.  

• Godkänner återbetalning om 10 mnkr av eget kapital till medlemskommuner, varav 

13 451 tkr till Tranemo kommun. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Tolkförmedling Väst är ett kommunalförbund som består av totalt 43 medlemskommuner 

och dess ändamål är att tillgodose medlemmarnas behov av språktolk. Förbundet finansieras 

av intäkter från de tjänster som medlemskommunerna köper enligt självkostnadsprincipen.  

Årets resultat 2022 har uppgått till 4,1 mnkr och summa eget kapital till 34 mnkr. 

Direktionen har fastställt lägsta nivå på eget kapital till 22 mkr, vilket motsvarar ca sex 

månaders löpande driftskostnader. För att en återbetalning av eget kapital ska bli aktuell 

krävs det minst 27 mkr. Under 2022 har förbundet haft en god likviditet och checkkrediten 

på 10 mnkr har inte nyttjats.  

Förbundet har därför återbetalat 10 mkr till dess medlemmar under 2022. Sedan driftstarten 

2013 har likviditeten varit god och alla investeringar har klarats med egna medel. Förbundet 

har vidare en pågående investering som avser nytt verksamhetssystem. 

Revisonen bedömer att verksamheten har bedrivits på ett ändamålsenligt och 

tillfredsställande sätt. Räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande och interna kontroll har 

varit tillräcklig. Resultatet enligt årsredovisningen är förenligt med de finansiella mål och 

verksamhetsmål som direktionen uppställt.  

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Tranemo kommun kommer att få en återbetalning på 13 451 tkr. 

 

Jämställdhetsperspektiv 
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Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-13 

Årsredovisning 2022 

Revisionsberättelse 2022 

Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst 

Internkontrollrapport 2022 

Bilaga - Granskning av Tolkförmedling Väst årsredovisning 2022 - PWC  

Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst 

Förbundsordning 2021-01-01  

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Tolkförmedling Väst 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 59 Årsredovisning 2022 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

KS/2023:205 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner årsredovisning 2022 för Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

• Godkänner att Kommunassurans Syd Försäkrings AB under 2022 har bedrivit sin 

verksamhet utifrån de fastställda ändamålen och inom ramen för de kommunala 

befogenheterna.  

• Beviljar ansvarsfrihet för Kommunassurans Syd Försäkrings AB styrelse 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Driton Bilalli (S) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet. 

Ärendet 

Kommunassurans startade sin verksamhet under 2005 och ägs av 71 stycken kommuner. 

Syftet med bolaget är att delägarna alltid erhåller ett försäkringsskydd, utgör en konkurrent 

till befintlig marknad och stimulerar delägarna i deras skateförbyggande arbete.  

Årets resultat före skatt uppgår till -17,1 mkr, vilket beror på orealiserade värdeförändringar 

på placeringstillgångar med – 33,3 mkr samt att verksamhetsåret innehåller mycket 

frekvensskador.  

Enligt kommunallagen ska kommunstyrelsen årligen pröva om den verksamhet som 

kommunens aktiebolag under föregående kalenderår har bedrivit varit förenlig med det 

fastställda ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna.  

Kommunassurans styrelse gör i det särskilda uttalandet bedömningen att bolaget har 

bedrivits och utvecklats i enlighet med ändamålet med verksamheten och inom de 

kommunala befogenheterna. Revisionen och lekmannarevisorerna gör bedömningen att 

bolagets verksamhet har skötts på ett tillfredsställande sätt utifrån ett ekonomiskt 

perspektiv. Lekmannarevisorerna bedömer även att verksamheten bedrivits utifrån 

fastställda ägardirekt och inom de kommunala befogenheterna samt att den interna 

kontrollen varit tillräcklig.   
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Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse om årsredovisning 2022 för Kommunassurans syds försäkrings AB, 2023-04-

12 

Årsredovisning Kommunassurans 2022 signerad 

Revisionsberättelse Kommunassurans 2022 från KPMG 

Granskningsrapport Kommunassurans 2022 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 60 Medborgarförslag om mer fritidsaktivtiter för barn i alla åldrar 

KS/2022:243 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Medborgarförslaget antas. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 

Förslagsställaren vill att kommunen ger möjlighet för framför allt barn i årskurs 4 att besöka 

gårdarna samt att de skall kunna delta på fler lovaktiviteter. Redan i dag har verksamheten 

öppnat fritidsgården Grottan för årskurs 4 och planering pågår för att kunna erbjuda öppen 

verksamhet för årskurs 4 på fler orter. Inför planeringen av lovverksamheten kommer 

hänsyn tas till att barn i årskurs 4 skall kunna delta i fler aktiviteter. Kultur i Tranemo samt 

bibliotekets lovverksamhet riktar sig i huvudsak till barn i åldrarna 0 - 12 år. Även här 

kommer verksamheten att se över och skapa fler aktiviteter för målgruppen årskurs 4 - 6.  

Ärendet 

Emma Nyberg har 2022-05-06 lämnat ett medborgarförslag om mer fritidsaktiviteter för barn 

i alla åldrar. Förslagsställaren anser att kommunen ska satsa mer på våra barn i alla åldrar. 

Hon vill att fritidsgårdar håller öppet mer och inte bara från årskurs 5 samt mer aktiviteter 

på lov som alla kan delta på. Viktigt att fånga upp barnen i tidig ålder för att undvika att 

problem och kostnader uppstår i framtiden. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 8 mars för att ge förslagsställaren tillfälle 

att utveckla sitt förslag. Förslagsställaren ville i huvudsak att vi ser över och öppnar upp 

verksamheten för barn i årskurs 4 efter skoltid och på lov. 

Förvaltningen har sett över vad vi erbjuder idag i form av öppen kostnadsfri verksamhet och 

kan konstatera att en hel del görs men att förbättringsområden finns just för målgruppen 

årskurs 4.  

Förvaltningen har även tagit del av skolverkets skrivningar om öppen fritidsverksamhet. Till 

skillnad från fritidshemmet ingår öppen fritidsverksamhet inte i skolväsendet. Från och med 

höstterminen det år då eleven fyller 10 år får kommunerna erbjuda öppen fritidsverksamhet 

i stället för fritidshem. Detta gäller om inte eleven på grund av fysiska, psykiska eller andra 

skäl är i behov av sådant särskilt stöd i sin utveckling som endast kan erbjudas i fritidshem. 
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Barn är inte inskrivna i öppen fritidsverksamhet. Öppen fritidsverksamhet är frivillig att 

delta i och familjerna avgör själva när och hur ofta barnen ska delta. Tranemo kommun 

erbjuder fritidshem upp till och med 12 års ålder men erbjuder inte denna form av öppen 

fritidsverksamhet utan barn hänvisas till den öppna verksamheten inom Kultur och Fritid. 

Barnkonventionen  

Barnets bästa är utgångspunkten för all öppen verksamhet och lovverksamhet som bedrivs 

inom kultur och fritid. Stor hänsyn tas till barn och ungas rätt till inflytande över 

verksamheten och alla barn och ungas rätt att delta. (Barnkonventionen artiklarna 2, 3 och 

12, 31) 

 

Jämställdhet- och rättighetsanalys  

Kultur, Bibliotek och Fritid är HBTQI diplomerade sedan 2022 och jämställdhet och 

diskrimineringsgrunderna finns med som en viktig del i verksamhetsplaneringen. 

Ekonomisk påverkan 

All verksamhetsutveckling sker inom befintlig budget. Extra medel har sökts och beviljats 

från kulturrådet för att kunna prova på nya former för öppen kulturverksamhet i samverkan 

med Fritid. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-03-09 

Medborgarförslag om mer fritidsaktivtiter för barn i alla åldrar 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren Emma Nyberg 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 61 Motion om en transparent politisk organisation - Christina 

Yngvesson och  

Birgitta Olander, (oberoende (M)) KS/2022:417 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Motionen anses besvarad i den del som handlar om att en utredning av den politiska 

organisationen ska göras, under förutsättning att medel avsätts i budget 2024.  

• Motionen avslås i den delen att en tvärpolitisk grupp ska skapas.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

ChrisTina Yngvesson och Birgitta Olander har 2022-09-15 lämnat en motion angående en 

transparent politisk organisation. Förslagsställarna anser att en tvärpolitisk grupp ska skapas 

för att utreda den nuvarande kommunala organisationen och arbeta fram förslag till 

nödvändiga förbättringar för att stärka demokratin. Förslagsställarna anser att den 

tvärpolitiska gruppen bör utreda möjligheten att organisera den politiska organisationen i 

facknämnder.  

Förvaltningen var i kontakt med ChrisTina Yngvesson  2023-04-12 för att ge motionärerna 

tillfälle att utveckla sitt förslag. 

Förvaltningen har tagit fram ett utredningsdirektiv för en utredning av den politiska 

organisationen, på uppdrag av Polsam (Kommunfullmäktiges och Kommunstyrelsens 

presidium). För att utredningen ska kunna genomföras behöver kostnaden finnas med i 

budget 2024.  

Förvaltningen föreslår därför att motionen antas i den del som handlar om att en utredning 

av den politiska organisationen ska göras, under förutsättning att medel avsätts i budget 

2024. Motionen föreslås avslås i den del som handlar om att en tvärpolitisk grupp ska 

tillsättas.  

Barnkonventionen  

Ärendet om att den politiska organisationen ska utredas har ingen påverkan ur ett 

barnsättsperspektiv, men ett beslut om en eventuell omorganisation kan ha en påverkan.  

Jämställdhet- och rättighetsanalys 
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Ärendet om att den politiska organisationen ska utredas har ingen påverkan ur ett 

jämställdhetsperspektiv men ett beslut om en eventuell omorganisation kan ha en påverkan.  

Ekonomisk påverkan 

Att utreda huruvida den politiska organisationen ska vara organiserad kommer 

uppskattningsvis att kosta ca 300 000 kr. Posten för att genomföra utredningen behöver 

finnas med i budget 2024 för att kunna genomföras.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse – Svar på motion om en transparent politisk organisation 

Motion om en transparent politisk organisation  

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ordförande Driton Bilalli (S) yrkar på att motionen ska vara anses besvarad i den del som 

handlar om att en utredning av den politiska organisationen ska göras, under förutsättning 

att medel avsätts i budget 2024. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på hans yrkande. Yrkandet bifalles. 

Beslutet skickas till 

Motionärerna    

Servicesektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 62 Motion om en tillgänglig kommun - Christina Yngvesson 

(oberoende (M) KS/2022:418 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Motionen avslås. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Detta motionssvar gäller en motion från Christina Yngvesson, 2022-09-15, om en tillgänglig 

kommun. Motionären föreslår att kommunen ska utarbeta en tillgänglighetsguide. 

Ärendet 

Christina Yngvesson har 2022-09-15 lämnat en motion angående en tillgänglig kommun. 

Motionären anser ”…att Tranemo kommun ska vara en föregångare när det gäller att 

informera om hur förhållandena vad gäller tillgänglighet är inom hela kommunen, genom 

att utarbeta en tillgänglighetsguide. Tillgänglighetsguiden ska ge information om var 

personer med funktionshinder utan svårigheter kan ta sig fram på egen hand eller med viss 

hjälp”. 

Förvaltningen var i kontakt med Christina Yngvesson  2023-01-26 för att ge henne tillfälle att 

utveckla sitt förslag. Under samtalet förtydligar Christina Yngvesson att det som avses är en 

digital tillgänglighetsguide.  

På uppdrag av omsorgsutskottet gjorde förvaltningen, under våren 2022, en utredning om 

möjligheten att kartlägga tillgängligheten i kommunens fastigheter. Se bifogad utredning. 

Utredningen presenterades politiskt och kommunstyrelsen beslutade 2022-06-20 att notera 

utredningen. Se bifogat protokollsutdrag. 

Av utredningen framkom att det inte är möjligt att använda något befintligt system/program 

inom kommunen och inte heller det nya fastighetsprogrammet, som nu har tagits i bruk, 

eftersom det inte har någon funktion för inventering av tillgängligheten. 

Inventeringsresultatet skulle dessutom inte vara åtkomlig för allmänheten. 

Tranemo kommun har däremot redan, sedan 2013, ett avtal om Tillgänglighetsdatabasen, 

TD. Det är en databas som ägs, driftas och utvecklas av Västra Götalandsregionen. TD 

erbjuder allmänheten information om olika platsers fysiska tillgänglighet inom offentlig 

service, i butiker och restauranger samt friluftsområden och på andra besöksmål. Det 
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handlar om allt från badplatser och lekplatser, slott och hotell, vårdcentraler och bibliotek till 

naturreservat. Detta förutsätter dock att inventering har gjorts enligt formulären i TD och 

matats in i databasen. Någon inventering på detta vis har inte gjorts vad gäller kommunens 

fastigheter utöver de som hyrs av Regionen.  

Den möjlighet som förvaltningen ser vad gäller att kartlägga tillgängligheten i kommunens 

fastigheter är genom att använda Tillgänglighetsdatabasen (TD). Förvaltningen bedömer att 

en grundinventering av samtliga kommunala fastigheter med publika utrymmen skulle 

kunna göras under en 2-årsperiod. Efter att grundinventeringen är utförd måste sedan 

uppgifterna i databasen hållas aktuella och uppdateras vid förändringar och kontrolleras 

minst vart 5 år. 

Förvaltningen anser att en inventering i enlighet med Tillgänglighetsdatabasen skulle vara 

väldigt värdefull men kostnaden för det ryms inte inom befintlig budget. Därför föreslår 

förvaltningen att motionen avslås. 

Barnkonventionen  

Att genomföra kartläggning av tillgängligheten och göra informationen åtkomlig, via 

Tillgänglighetsdatabasen, för allmänheten skulle ha en positiv inverkan ur ett 

barnrättsperspektiv. Det skulle kunna underlätta barns deltagande och delaktighet i 

samhället. 

”Barn med funktionsnedsättning har rätt till ett fullvärdigt och anständigt liv samt hjälp att aktivt 

delta i samhället.” 

(Barnkonventionen artikel 23) 

Jämställdhetsperspektiv  

Det är enligt lagstiftningen inte tillåtet att diskriminera baserat på funktionsvariation. 

Exempelvis kan det röra sig om fysiska, begåvningsmässiga eller psykiska begränsningar av 

individens funktionsförmåga. Att genomföra föreslagen kartläggning, göra den digitalt 

tillgänglig och utifrån kartläggningen undan för undan förbättra tillgängligheten i 

kommunens fastigheter skulle kunna ses som ett led i arbetet att inte diskriminera någon på 

grund av funktionsvariation. 

På Diskrimineringsombudsmannens (DOs) hemsida anges att ”Bristande tillgänglighet kan 

vara diskriminering när en verksamhet inte genomför skäliga åtgärder för att en person med 

funktionsnedsättning ska kunna få tillgång till eller delta i verksamheten. Vad som är skäligt 

bedöms bland annat utifrån andra lagar för tillgänglighet och hur den enskilda situationen 

ser ut. Lagen syftar till att bidra till att öka tillgängligheten i samhället så att människor med 

funktionsnedsättning kan delta på likvärdiga villkor”. 
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Ekonomisk påverkan 

Att avslå motionen har ingen ekonomisk påverkan. 

Om det däremot blir ett politiskt beslut att anta motionen och där med genomföra 

kartläggningen åtgår, för uppstart och grundinventering, en 100 procent tjänst i 6 månader 

till en kostnad av cirka 400 000 kronor. Denna kostnad ryms inte inom befintlig budget. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-01-26 

Motion om en tillgänglig kommun  

Utredning om möjligheten att kartlägga tillgängligheten i kommunens fastigheter 2022-04-07 

KS §168 Uppdrag - Utreda möjligheten att kartlägga tillgängligheten i kommunens 

fastigheter 2022-06-20 

Beslutet skickas till 

Christina Yngvesson    

Samhällssektionen 

Stratsys 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Utredning om möjligheten att kartlägga tillgängligheten i kommunens fastigheter 2022-04-07 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 63 Årlig redovisning av partistöd 2022 KS/2023:150 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Godkänner S, C, KD och Vs redovisningar av användandet av partistöd för 2022 och 

betalar ut partistöd till dessa partier enligt beslutade regler. 

• Godkänner inte M, SD, Mp och Ls redovisning av användandet av partistöd för 2022 

och betalar därför inte ut partistöd till dessa partier enligt beslutade regler. 

Allmänna utskottets beslut 

• M, SD, Mp och L får i uppdrag att inkomma med kompletteringar innan 2023-05-22. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Redovisningen av utbetalt partistöd ska vara skriftlig och inlämnad via kommunens e-tjänst 

”Redovisning av partistöd” senast vid mars månads utgång för att utbetalas senast i juni 

månads utgång. Redovisningen ska avse perioden 1 januari till 31 december föregående år 

och visa att partistödet använts för det ändamål som anges i 4 kap 29 § första stycket i 

kommunallagen. Till redovisningen ska även en granskningsrapport lämnas in från en 

utsedd granskare. 

Om ett parti inte har lämnat in en redovisning och granskningsintyg till kommunstyrelsen 

inom angiven tid för föregående år, är partiet inte berättigad till partistöd för nästkommande 

år. Detta gäller dock enbart under förutsättning att fullmäktige har beslutat att inget 

partistöd ska utgå till partier som inte redovisar i enlighet med gällande regler.  

Följande underlag efterfrågas i samband med redovisningen från alla partier, 

- Partiets organisationsnummer 

- Redovisning av aktiviteter och kostnader (hur partistödet använts) 

- Granskningsrapport av utsedd granskare 

- Föreningens stadgar  

Protokollsutdrag som visar: 

- Vald styrelse 

- Valda revisorer 

- Föreningens firmatecknare 

- Föreningens Bg/PG-nummer 

- Utsedd granskare 
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I Kommunallagen (2017:725) 4 kap. 31 § andra och tredje stycket anges ” En av mottagaren 

utsedd särskild granskare ska granska om redovisningen ger en rättvisande bild av hur 

mottagaren använt partistödet. Granskarens rapport över granskningen ska bifogas i 

redovisningen. Fullmäktige får besluta att stöd inte ska betalas till ett parti som inte lämnar 

redovisningen och granskningsrapport enligt första och andra stycket.” 

Redovisningarna har nu granskats av förvaltningen och redovisningen ser ut som följande; 

Centerpartiet 

Underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen, med följande notering; 

Komplettering med föreningens stadgar 2023-04-04. 

Socialdemokraterna 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen.  

 

Kristdemokraterna 

Alla begärda under har lämnats in tillsammans med redovisningen. 

 

Liberalerna 

Underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen, med följande notering; 

Protokollsutdrag på utsedd granskare och firmatecknare finns ej med, men anges i e-tjänstens 

svarsformulär. 

Förvaltning har påpekat att organisationsnummer ej längre är giltigt. 

 

Moderaterna 

Underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen, med följande notering;  

Filformat av granskningsrapport kunde ej läsas. Komplettering av granskningsrapport i annat 

filformat har lämnats in 2023-04-04. 

Förvaltning har påpekat att organisationsnummer ej längre är giltigt. 

  

Miljöpartiet de gröna 

Underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen, med följande notering; 

Saknas protokollsutdrag på utsedd granskare. 

 

Vänsterpartiet 

Alla begärda underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen. 

 

Sverigedemokraterna 

Underlag har lämnats in tillsammans med redovisningen, med följande notering; 

Saknas protokollsutdrag på utsedd granskare. 
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Barnkonventionen  

Kommuner får ge ekonomiskt bidrag eller annat stöd till politiska partier för att stärka deras 

ställning i demokratin. En redovisning av hur partistöden nyttjas säkerställer för alla 

samhällets invånare, vuxna som barn, att skattefinansierade medel används på riktigt sätt.  

Ekonomisk påverkan 

Godkänns redovisningen av partistöd kommer partistöd för 2023 utbetalas enligt antaget 

reglemente för grundstöd och mandatstöd. 

 

Jämställdhetsperspektiv 

Stödet från kommunen grundas i likabehandlingsprincipen och mandatfördelningen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-04-04 

Regler för partistöd 

Samtliga partiers redovisning 

Förslag till beslut på sammanträdet 

2e vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att M, SD, Mp och L inkommer med 

komplettering senast 2023-05-22.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar utskottet på Haglunds (C) yrkande. Yrkandet bifalles.  

Beslutet skickas till 

Samtliga gruppledare 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 64 Tolkning av arvodesreglementet KS/2023:231 

Allmänna utskottets beslut 

• Förtroendevalds ansökningar om km-ersättning för mars 2023 avslås då 

förtroendevald redan fått km-ersättning utbetalt för detta datum och sammanträde. 

• Förtroendevalds resterande ansökningar om km-ersättningar avslås med hänvisning 

till att arvodesreglementet saknar reglering kring maxtak för resor.  

• Revisors ansökning om timarvode och km-ersättning för kommunstyrelsens 

sammanträde avslås med hänvisning att deltagande vid sammanträde infaller inom 

revisorsuppdraget. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Enligt antaget arvodesreglemente 2.2 ska allmänna utskottet tolka och granska tillämpningen 

av antagna arvodesregler. Vid tolkningstillfället deltar kommunjurist. 

På allmänna utskottets sammanträde 2023-05-04 har utskottet tolkat följande frågor; 

- Förtroendevald begär reseersättning från arbetsplats till sammanträde vid elva 

tillfällen, varav tre tillfällen Tur och Retur. Enkel resa 865 km. 

- Revisor har deltagit på kommunstyrelsens sammanträde och begär timarvode samt 

km-ersättning. 

Föredragning och debatt 

Kanslichef/kommunjurist Kajsa Montan och processekreterare Sanna Pihlajamäki Blomgren 

föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Uppgift om hur beslutet kan överklagas 

Om du vill överklaga beslutet ska du göra det senast tre veckor från den dag att beslutet har 

anslagits på kommunens digitala anslagstavla. Du ska skicka eller lämna ditt överklagande 

direkt till förvaltningsrätten i Jönköping. Överklagandet måste vara skriftligt. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Kanslifunktionen 
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Status 

Avslutat 

 

 


